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  IBK Östhammar ledarmöte 
10 mars 2025 
Lokal: Lindgrens Bil 

 
 
 
Deltagare: Klas Persson (styrelsen), Anna Högström (styrelsen och U-lag herr), Susanne 

Jansson (styrelsen), Tobias Mattsson (styrelsen), Camilla Rickardsson (styrelsen), 
Fritz Ahlund (styrelsen), Jens Eriksson (styrelsen), Klas Hovland (P-16/17), Jakob 
Landberg (P-12/13), Linus Gille (U-lag herr), Tobias Jansson (A-lag herr), Emma 
Eriksson (F-15/16), Roger Sjölander (P-14/15 och motionslag senior). 

 

1. Mötets öppnande  
Ordförande Klas förklarade styrelsemötet öppnat 
Till sekreterare valdes Tobias 
Till justerare valdes Fritz och Camilla 
 

2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes av mötesdeltagarna. 
 

3. Genomgång föregående protokoll 
Tobias gick igenom föregående protokoll. 
 

4. Motionslag senior 
Styrelsen informerade att motionslag senior behöver stå för sina kostnader samt vara 
medlem i föreningen. Fakturorna ska skickas ut inför att träningen börjar. Roger Sjölander, 
som är sammanhållande för motionslaget, kommer ordna det.  
 

5. Förbundets tävlingskonferens 
Styrelsen informerade att klubben kommer skicka tre deltagare till tävlingskonferensen på 
onsdag 12 mars.  
 
Föreningen kommer framföra önskemål att inte tillåta överåriga spelare i Röd serie då vissa 
andra föreningar utnyttjar det för att toppa sina lag. 
 
Föreningen kommer också framföra att nya dispensreglerna för seniorlag som träder i kraft 
efter 1 mars (för att inte kunna toppa lag genom att låna in spelare från andra lag i samma 
förening) inte fungerar för en mindre förening på landsbygden. 
 
Ledarna tyckte det lät bra. 
 

6. Säsongsavslutning barn- och ungdomsspelare 
Ska planeras in av Jens. Preliminärt fredag 25 april. 
 
Avslutningen delas upp i två grupper precis som tidigare avslutningar. Födda 2018-2016 har 
en timme avslutning. De födda 2015-2011 har en lite längre direkt efter första gruppen. 
Viktigt att ledare hjälper till. Ledarna som deltog på mötet var positiva till att hjälpa till. Jens 
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kommer skicka ut på Messenger-ledargruppen när datum och tid är inbokat för att be ledare 
hjälpa till. 
 

7. Utbildningar 
Jens har haft det lite trögt från förbundet att ordna ledarutbildning i Östhammar men nu är 
det delvis fixat.  

 Domarutbildning är inbokad 10 maj i Östhammar. 
 Ledarutbildning steg 1 Röd är inbokad 17 maj i Östhammar. 
 Ledarutbildning Blå och Grön ska planeras in till augusti. 

 

8. NYC cup 
Amatörcup som ordnas av NYC hamburgerrestaurang planeras under september. Vi hoppas 
kunna ha ett samarbete med NYC kring kiosken för att få in pengar till föreningen. 
 

9. Skol-DM 
Det är skol-DM 7 maj för mellanstadiet och 21 maj för högstadiet i IFU Arena i Uppsala. 
 
Frösåkersskolan har accepterat att anmäla lag till skol-DM men skolan kommer inte ställa 
upp med lärare/ledare så här kommer föreningen behöva hjälpa till. 
 
Om vi har ledare som kan ställa upp dessa vardagar och ser till att barnen kommer till IFU 
Arena i Uppsala så kan vi hjälpa barnen att få en rolig innebandydag. Det är som en mini-
turnering. Susanne och Tobias som ställt upp detta tidigare år nämnde att det här varit en 
rolig upplevelse. Susanne var positiv att ställa upp igen om det behövs (om det fungerar med 
jobbet). 
 

10. Skatt försäljning & sponsring. 
Föreningen har som grundregel att lagens egna försäljningar beskattas med 30%, dvs. att 
30% av intäkterna tillfaller föreningen. Samma gäller för sponsring som går till lag, 30% 
tillfaller föreningen. Syftet med regeln är att lagen inte ska prioriritera sin egen försäljning 
framför föreningens försäljning och satsa på att locka sponsorer till egna laget istället för till 
föreningen. Det är däremot svårt för styrelsen att följa upp vilka lag som har egen försäljning 
för att kräva in ”skatt”.  
 
Styrelsen resoneras så här: 

 Så länge vi uppfyller föreningens budgetmål för försäljning och sponsring och att 
lagens försäljning och lagsponsring inte konkurrerar mot föreningens försäljning och 
sponsring så behövs ingen skatt på enskilda lags inkomst. 

 
Styrelsen vill däremot att lagen informerar styrelsen när en försäljning planeras så det inte 
krockar med föreningens planerade försäljning. 
 
Ledarna var positiva till upplägget och tyckte det lät rimligt. Det är viktigt att föreningen 
prioriteras framför enskilda lag. 
 

11. Nystartade lag 
Styrelsen informerade att de beslutat att nystartade lag som har startat upp under 2025 och 
tränar i Kristinelund behöver endast betala medlemsavgift (inte full aktivitetsavgift). 
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Det är viktigt att ledare registrerar närvaro så vi får in LOK-stöd. 
 

12. Avslut av säsongen 
Styrelsen informerade om följande inför säsongsavslutningen: 
 

 Viktigt att lagen informerar Lasse (Lars Matiason) om sista träningsdatum så vi inte 
betalar för halltider som inte nyttjas. Kontakta Lasse på: 

o lars.matiasson@gmail.com 
 

 Allt som kvitterades ut från materialare Anna ska återlämnas till Anna. 
 

 Varje lag ska maila in sin verksamhetsberättelse. Tobias skickar ut info om vad som 
brukar inkluderas i ett lags verksamhetsberättelse i ledargruppen. Maila till: 

o ibkosthammar@gmail.com 
 

 Ledaravslutning kommer planeras in. Siktar på Sjökrogen igen. Kommer mer info 
senare. 

 

13. Frågor från ledarna 
 
Ledarna efterfrågade information om vad som händer med högtalarna i hallen. De har varit 
ur funktion länge. 

 Svar: Susanne har pratat med kommunen men det verkar inte finnas en lösning i 
närtid. Föreningen har framfört starka önskemål att det måste vara löst till kommande 
säsong! 

 Roger Sjölander tog på sig att kolla lite på högtalarna i hallen ifall det går att få fart på 
dom igen eller inte. 

 
Kan vi inte låsa upp dörren till hallen under träningstid? Det är problematiskt att ställa en 
ledare att vakta dörren samtidigt som man förbereda hallen och ta hand om sitt lag. 

 Svar: Ett förslag är att dörren efter entrén till omklädningsrummen låses med tagg så 
man endast kan komma upp i hallen om man tar sig in i Frösåkershallen. Susanne 
kommer framföra det förslaget till kommunen. 

 

14. Laget runt 
Det börjar närma sig säsongsavslut men det är fortfarande full fart inom de olika lagen. Det 
är ett härligt engagemang från våra ledare!  
 

15. Nästa ledarmöte 
Fanns inget önskemål om ett till ledarmöte denna säsong från ledarna så detta blir årets 
sista ledarmöte. 
 

16. Mötets avslutande 
Ordförande avslutade mötet 
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Vid protokollet 
______________________ 
Tobias Mattsson 
Signeras med BankID 
 
 
Justeras   Justeras 
_________________  __________________ 
Camilla Rickardsson  Fritz Ahlund 
Signeras med BankID  Signeras med BankID 
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  IBK Östhammar ledarmöte 
10 mars 2025 
Lokal: Lindgrens Bil 


 
 
 
Deltagare: Klas Persson (styrelsen), Anna Högström (styrelsen och U-lag herr), Susanne 


Jansson (styrelsen), Tobias Mattsson (styrelsen), Camilla Rickardsson (styrelsen), 
Fritz Ahlund (styrelsen), Jens Eriksson (styrelsen), Klas Hovland (P-16/17), Jakob 
Landberg (P-12/13), Linus Gille (U-lag herr), Tobias Jansson (A-lag herr), Emma 
Eriksson (F-15/16), Roger Sjölander (P-14/15 och motionslag senior). 


 


1. Mötets öppnande  
Ordförande Klas förklarade styrelsemötet öppnat 
Till sekreterare valdes Tobias 
Till justerare valdes Fritz och Camilla 
 


2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes av mötesdeltagarna. 
 


3. Genomgång föregående protokoll 
Tobias gick igenom föregående protokoll. 
 


4. Motionslag senior 
Styrelsen informerade att motionslag senior behöver stå för sina kostnader samt vara 
medlem i föreningen. Fakturorna ska skickas ut inför att träningen börjar. Roger Sjölander, 
som är sammanhållande för motionslaget, kommer ordna det.  
 


5. Förbundets tävlingskonferens 
Styrelsen informerade att klubben kommer skicka tre deltagare till tävlingskonferensen på 
onsdag 12 mars.  
 
Föreningen kommer framföra önskemål att inte tillåta överåriga spelare i Röd serie då vissa 
andra föreningar utnyttjar det för att toppa sina lag. 
 
Föreningen kommer också framföra att nya dispensreglerna för seniorlag som träder i kraft 
efter 1 mars (för att inte kunna toppa lag genom att låna in spelare från andra lag i samma 
förening) inte fungerar för en mindre förening på landsbygden. 
 
Ledarna tyckte det lät bra. 
 


6. Säsongsavslutning barn- och ungdomsspelare 
Ska planeras in av Jens. Preliminärt fredag 25 april. 
 
Avslutningen delas upp i två grupper precis som tidigare avslutningar. Födda 2018-2016 har 
en timme avslutning. De födda 2015-2011 har en lite längre direkt efter första gruppen. 
Viktigt att ledare hjälper till. Ledarna som deltog på mötet var positiva till att hjälpa till. Jens 







kommer skicka ut på Messenger-ledargruppen när datum och tid är inbokat för att be ledare 
hjälpa till. 
 


7. Utbildningar 
Jens har haft det lite trögt från förbundet att ordna ledarutbildning i Östhammar men nu är 
det delvis fixat.  


 Domarutbildning är inbokad 10 maj i Östhammar. 
 Ledarutbildning steg 1 Röd är inbokad 17 maj i Östhammar. 
 Ledarutbildning Blå och Grön ska planeras in till augusti. 


 


8. NYC cup 
Amatörcup som ordnas av NYC hamburgerrestaurang planeras under september. Vi hoppas 
kunna ha ett samarbete med NYC kring kiosken för att få in pengar till föreningen. 
 


9. Skol-DM 
Det är skol-DM 7 maj för mellanstadiet och 21 maj för högstadiet i IFU Arena i Uppsala. 
 
Frösåkersskolan har accepterat att anmäla lag till skol-DM men skolan kommer inte ställa 
upp med lärare/ledare så här kommer föreningen behöva hjälpa till. 
 
Om vi har ledare som kan ställa upp dessa vardagar och ser till att barnen kommer till IFU 
Arena i Uppsala så kan vi hjälpa barnen att få en rolig innebandydag. Det är som en mini-
turnering. Susanne och Tobias som ställt upp detta tidigare år nämnde att det här varit en 
rolig upplevelse. Susanne var positiv att ställa upp igen om det behövs (om det fungerar med 
jobbet). 
 


10. Skatt försäljning & sponsring. 
Föreningen har som grundregel att lagens egna försäljningar beskattas med 30%, dvs. att 
30% av intäkterna tillfaller föreningen. Samma gäller för sponsring som går till lag, 30% 
tillfaller föreningen. Syftet med regeln är att lagen inte ska prioriritera sin egen försäljning 
framför föreningens försäljning och satsa på att locka sponsorer till egna laget istället för till 
föreningen. Det är däremot svårt för styrelsen att följa upp vilka lag som har egen försäljning 
för att kräva in ”skatt”.  
 
Styrelsen resoneras så här: 


 Så länge vi uppfyller föreningens budgetmål för försäljning och sponsring och att 
lagens försäljning och lagsponsring inte konkurrerar mot föreningens försäljning och 
sponsring så behövs ingen skatt på enskilda lags inkomst. 


 
Styrelsen vill däremot att lagen informerar styrelsen när en försäljning planeras så det inte 
krockar med föreningens planerade försäljning. 
 
Ledarna var positiva till upplägget och tyckte det lät rimligt. Det är viktigt att föreningen 
prioriteras framför enskilda lag. 
 


11. Nystartade lag 
Styrelsen informerade att de beslutat att nystartade lag som har startat upp under 2025 och 
tränar i Kristinelund behöver endast betala medlemsavgift (inte full aktivitetsavgift). 







 
Det är viktigt att ledare registrerar närvaro så vi får in LOK-stöd. 
 


12. Avslut av säsongen 
Styrelsen informerade om följande inför säsongsavslutningen: 
 


 Viktigt att lagen informerar Lasse (Lars Matiason) om sista träningsdatum så vi inte 
betalar för halltider som inte nyttjas. Kontakta Lasse på: 


o lars.matiasson@gmail.com 
 


 Allt som kvitterades ut från materialare Anna ska återlämnas till Anna. 
 


 Varje lag ska maila in sin verksamhetsberättelse. Tobias skickar ut info om vad som 
brukar inkluderas i ett lags verksamhetsberättelse i ledargruppen. Maila till: 


o ibkosthammar@gmail.com 
 


 Ledaravslutning kommer planeras in. Siktar på Sjökrogen igen. Kommer mer info 
senare. 


 


13. Frågor från ledarna 
 
Ledarna efterfrågade information om vad som händer med högtalarna i hallen. De har varit 
ur funktion länge. 


 Svar: Susanne har pratat med kommunen men det verkar inte finnas en lösning i 
närtid. Föreningen har framfört starka önskemål att det måste vara löst till kommande 
säsong! 


 Roger Sjölander tog på sig att kolla lite på högtalarna i hallen ifall det går att få fart på 
dom igen eller inte. 


 
Kan vi inte låsa upp dörren till hallen under träningstid? Det är problematiskt att ställa en 
ledare att vakta dörren samtidigt som man förbereda hallen och ta hand om sitt lag. 


 Svar: Ett förslag är att dörren efter entrén till omklädningsrummen låses med tagg så 
man endast kan komma upp i hallen om man tar sig in i Frösåkershallen. Susanne 
kommer framföra det förslaget till kommunen. 


 


14. Laget runt 
Det börjar närma sig säsongsavslut men det är fortfarande full fart inom de olika lagen. Det 
är ett härligt engagemang från våra ledare!  
 


15. Nästa ledarmöte 
Fanns inget önskemål om ett till ledarmöte denna säsong från ledarna så detta blir årets 
sista ledarmöte. 
 


16. Mötets avslutande 
Ordförande avslutade mötet 
 
 
 







Vid protokollet 
______________________ 
Tobias Mattsson 
Signeras med BankID 
 
 
Justeras   Justeras 
_________________  __________________ 
Camilla Rickardsson  Fritz Ahlund 
Signeras med BankID  Signeras med BankID 
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